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INTERPELACJA

Dotycząca ulicy Czwartaków

  

Szanowny Panie Prezydencie,

Zwracam  się  z  prośbą  o  uwagę  na  stan  ulicy  Czwartaków,  która  po  mijającym

okresie  zimowym  doświadczyła  znaczących  uszkodzeń  spowodowanych  warunkami

atmosferycznymi.  Zgłoszenia  od  mieszkańców  wskazują,  że  aktualny  stan  tej  drogi  może

niekorzystnie wpływać na bezpieczeństwo i komfort życia użytkowników.

Rozumiem,  że  zarówno  Pana,  jak  i  nas,  radnych,  łączy  wspólny  cel  -  zapewnienie

mieszkańcom naszego miasta dostępu do bezpiecznej i dobrze utrzymanej infrastruktury. W

związku  z  tym,  byłbym wdzięczny  za  podjęcie  możliwości  oceny  stanu  ulicy  Czwartaków

oraz działań, które mogłyby poprawić jej kondycję.

Wierzę,  że  nawet  niewielkie  działania  naprawcze  mogą  znacząco  wpłynąć  na

poprawę jakości życia mieszkańców korzystających z tej ulicy na co dzień.

Z góry dziękuję za uwagę poświęconą tej sprawie.

W załączniku przekazuję nadesłane fotografie. 

Z poważaniem

Rafał Koczywąs

 


